
 

JÄRVA VALLAVOLIKOGU 
SOTSIAALKOMISJON 

 
 
 
 
PROTOKOLL 

 

Järva-Jaani, Teams  12.09.2022 nr 7 

 

Algus kell: 15:00 

Lõpp kell: 15:55 

 

Koosolekust võtsid osa komisjoni esimees Külvar Mand (Teams), komisjoni liikmed Ester Valdvee 

(Teams), Margus Vaas (Teams), Merje Remmelgas (Teams), Rünno Lass (Teams), Külli Majori 

(Teams),Teet Kallakmaa (Teams), Claire Miljukova (Teams) ja puudus Tanel Teas. 

Osalesid vallavanem Toomas Tammik (Teams), arendus-, ehitus- ja planeeringuosakonna juhataja 

Teele Kukk (Teams), finantsjuht Aime Roosioja, sotsiaalosakonna juhataja Katre Mägi (Teams) ja 

vallasekretäri abi Jaanika Aava (lisa). 

 

Koosolekut juhatasid: Ester Valdvee ja Külvar Mand 

Koosolekut protokollis: Jaanika Aava 

 

Kinnitati päevakord: 
1. Järva valla arengukava 2022-2030, 2 lugemine 

2. Järva valla eelarvestrateegia aastateks 2022-2026, 2. lugemine 

3. Järva Vallavolikogu 27.05.2021 määruse nr 10 „Sotsiaalhoolekandelise abi andmise kord“ 

muutmine 

 

Päevakorrapunkt 1 
Järva valla arengukava 2022-2030, 2 lugemine 
Ehitus- ja planeeringuosakonna juhataja Teele Kukk selgitas eelnõu menetluse etappe ja kandis 

ette kahe lugemise vahel esitatud muudatusettepanekud. Muudatusettepanekud on eelnõu teksti 

sisse viidud.  

 

Komisjoni liige Rünno Lass tegi ettepaneku täiendada eakate, s.o 65+ inimeste osakaalu 

protsendiga kogu valla elanike arvust. 
 
Otsustati: suunata eelnõu „Järva valla arengukava 2022-2030“ volikogusse 2. lugemisele (7 poolt, 

0 vastu, 0 erapooletut). 

 
Päevakorrapunkt 2 
Järva valla eelarvestrateegia aastateks 2022-2026, 2. lugemine 
Finantsjuht Aime Roosioja andis teada, et eelnõule kahe lugemise vahel muudatusettepanekuid ei 

esitatud. 

 

Toimus vestlus, tõdeti, et suvine avalikustamise aeg käesolevale ja eelmises päevakorrapunktis 

käsitletud eelnõule ei olnud kõige parem, kuna oli puhkuste aeg ja kodanikud oli passiivsed. Paremat 

aega avalikustamiseks välja pakkuda ei ole võimalik, kuna tähtajad arengukava ja eelarvestrateegia 

kehtimiseks on ette antud, samuti on protsess seotud valla eelarve menetlusega, mille volikogule 

esitamise kuupäev on samuti ette antud. 
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Koosolekule saabus komisjoni liige Teet Kallakmaa. 

 

Otsustati: suunata eelnõu „Järva valla eelarvestrateegia aastateks 2022-2026“ volikogusse 2. 

lugemisele (8 poolt, 0 vastu, 0 erapooletut). 
 

Päevakorrapunkt 3 
Järva Vallavolikogu 27.05.2021 määruse nr 10 „Sotsiaalhoolekandelise abi andmise kord“ 
muutmine 
Sotsiaalosakonna juhataja Katre Mägi selgitas, et kord vajab muutmist seoses tugiisikute sotsiaalsete 

garantiide tagamiseks juhul, kui tasu on väike ja sotsiaalmaksu tasumise kohustust tööandjal ei lasu. 

Seepärast on vajalik määruses sätestada sotsiaalmaksu maksmine erijuhtudel, et hoida tugiisikuid 

tööl. 

 

Komisjoni liige Ester Valdvee tegi ettepaneku vahetada muudetavas lauses sõnade järjekorda nii, et 

see oleks „maksta erijuhul“ asemel „erijuhul maksta“. 

 

Otsustati: suunata eelnõu „Järva Vallavolikogu 27.05.2021 määruse nr 10 

„Sotsiaalhoolekandelise abi andmise kord“ muutmine“ volikogusse (8 poolt, 0 vastu, 0 

erapooletut). 
 

Toimus vestlus, osalesid finantsjuht Aime Roosioja, komisjoni esimees Külvar Mand, Katre Mägi, 

komisjoni liikmed Ester Valdvee, Claire Miljukova, Merje Remmelgas, Rünno Lass ja Margus Vaas. 

Arutati puuetega inimeste kodukohandamise, Aravete perearsti ja pereõe, koroona leviku ning 

sõjapõgenike teemadel. 

 

Lepiti kokku, et järgmisel koosoleku päevakorda võetakse sotsiaalteenuste ülevaade. 

 

 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)    (allkirjastatud digitaalselt) 

Külvar Mand      Ester Valdvee 

Koosoleku juhataja     Koosoleku juhataja 


